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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mely szakmai és érdekképviseleti szerveket vonták be a SAPS elóZegfizetésesse l
kapcsolatos egyeztetésbe?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A „ Támogatja-e az agrártárca a hazai tejtermelők közvetlen kifizetések előrehozatalát?” c . ,
10204 sz . írásbeli kérdésemben kértem Miniszter urat, hogy az Európai Bizottság július 22- i
közleményében foglaltak kapcsán kialakított hivatalos álláspontjáról tájékoztatn i
szíveskedjen .

Kérdésemre – Támogatja-e az agrártárca az Európai Bizottság azon kezdeményezését ,
miszerint a többi EU-tagállam tejtermelőivel azonos módon a magyar tejtermel ő gazdák is
másfél hónappal korábban kaphassák meg a közvetlen kifizetések jelent ős részét? – Miniszter
úr a következ ő választ adta : „a SAPS előlegjizetésről az FVM vezetése az érdekképviseleti é s
szakmai szervezetek bevonásával dönt augusztus végén . ”

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Mely szakmai és érdekképviseleti szerveket vonták be a SAPS el ő legfizetésesse l
kapcsolatos egyeztetésbe?
Megszületett-e a döntés a SAPS el ő legfizetésről az előre tervezett id őpontra?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 4 .

I
Kékkői Zoltá,

országgyűlési képviselő
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